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Abstract (en)
The game comprises a number of blocks (1) of various shapes, each produced in the form of an open hollow body comprising a lateral wall (2)
provided with undercut grooves (3) and a base (4) equipped with perforations (4a). Two-way plugs (5) are used to assemble two adjacent blocks
together by interaction of their two rods with the corresponding grooves (3). Decorative plugs with a head (6b) may be engaged in the perforations
(4a) of the blocks. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le jeu comprend un certain nombre d'éléments (1) de formes diverses chacun réalisé sous la forme d'un corps creux ouvert comportant une
paroi latérale (2) pourvue de gorges en contre-dépouille (3) et d'un fond (4) muni de perforations (4a). Des fiches doubles (5) sont utilisées pour
assembler entre eux deux éléments voisins par coopération de leurs deux tiges avec les gorges correspondantes (3). Des fiches décoratives à tête
(6b) peuvent être engagées dans les perforations (4a) des éléments.
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